
 

Møteprotokoll 

for 

Kommunestyret 
 

Møtedato: 01.11.2018 

Møtestad: Kantina, Nordhordlandshallen 

Møtetid: 12:00 - 15:40 

 

Ca.kl. 12:10 MOT 

ca.kl. 12:30 - 13:00 Presentasjon av Nye Haraldsplass og utviklingsplan ved adm.dir.Kjerstin Fyllingen 

og fagdir.Petter Thornam. 

  
  

Frammøtte medlemmer Parti Rolle 

Nina Bognøy AP Varaordførar 

Dag Hugaas AP Medlem 

Hogne Brunborg AP Medlem 

Leidulv Brunborg AP Medlem 

Bjarte Vatnøy FRP Medlem 

Nina Stabell Øvreås FRP Medlem 

Gro Anita Høgquist H Medlem 

Øystein Reidar Moldeklev FRP Medlem 

Karl Vågstøl H Medlem 

Ingrid J.Fjeldsbø H Medlem 

Olav Magnus Steinsland H Medlem 

Astrid Aarhus Byrknes KRF Ordførar 

Asle Hetlebakke KRF Medlem 

Leif Hosøy Sleire KRF Medlem 

Bent Risøy KRF Medlem 

Vetlemøy Wergeland KRF Medlem 

Sæbjørg Hageberg Kjeka KRF Medlem 

Malin Helene Knudsen KRF Medlem 

Anne Karin Angelskår Eknes KRF Medlem 

Anna K.Valle SP Medlem 

Jarle Vassdal SP Medlem 

Sveinung Toft V Medlem 

Anita Bakken MDG Medlem 

  
  

Forfall meldt frå  medlem: Parti Rolle 

Ståle Juvik Hauge AP Medlem 

Tove Linnea Brandvik AP Medlem 

Andreas Dyngen Uavh Medlem 



May Eva Sandvik H Medlem 

Odd Leif Mjøs KRF Medlem 

Ingeborg Myksvoll SP Medlem 

Jørgen Herland SP Medlem 

Leif Erik Gullanger SV Medlem 

  

Frammøtte varamedlemmer: Parti Erstatter medlem 

Mette Marei Træland AP Ståle Juvik Hauge 

Kristin Fjeld Arvidsson AP Tove Linnea Brandvik 

Irene Hodneland H May Eva Sandvik 

Oddvar Øvreås FRP Andreas Dyngen 

Tom Erstad H møtte i sak 79/18 Karl Vågstøl 

Olav Myhr KRF Odd Leif Mjøs 

Nils Markus Bakke SP Jørgen Herland 

Elin Signe Askvik SP Ingeborg Myksvoll 
  
Følgjande frå administrasjonen møtte: 
Frøydis Ones-avdelingsleiar plan, Hans Kristian Dolmen-rådgjevar plan, Hogne Haugsdal-
ass.rådmann, Inger Marie Jordal-prosjektleiar eigedom, Line Merete Valle-eigedomssjef, Tove 
Mette Arnø Fyllingen-sekretær, Ørjan Raknes Forthun-rådmann 
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069/18: Godkjenning av innkalling og saksliste 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Innkalling og saksliste vert godkjent 
 

01.11.2018 Kommunestyret 
Sak 79/18 vert handsama etter sak 71/18. Sak 83/18 vert handsama før sak 75/18. 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

KO - 069/18  VEDTAK: 
Innkalling og saksliste er godkjent 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

070/18: Godkjenning av møteprotokoll 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Møteprotokollen vert godkjent 

 

01.11.2018 Kommunestyret 
Ingen merknader, samrøystes. 
 

KO - 070/18  VEDTAK: 
Møteprotokollen er godkjent 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

071/18: Melding frå kontrollutvalet 01.11.2018 

Kontrollutvalet sitt framlegg til vedtak: 
Meldinga vert teke til orientering. 

   

01.11.2018 Kommunestyret 
Kontrollutvalet sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

KO - 071/18  VEDTAK: 
Meldinga er teke til orientering. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

072/18: Prioritering spelemidlar søknadsrunde 2019 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Lindås kommune prioriterer dei aktuelle søknadane om spelemidlar 2019 slik; 

Ordinære anlegg (første søknadsår i parantes) 
Rehabilitering Nordhordlandshallen fotballhall (2018) 
Rehabilitering Nordhordlandshallen delanlegg friidrett (2018) 
Knarvik Arena fleirbrukshall (2018) 
Knarvik Arena Klatrehall (2018) 

Nærmiljøanlegg (første søknadsår i parantes) 
Seim barneskule - hinderløype (2019) 
Seim barneskule - Zip Line (2019) 



Kvamsvågen sanitæranlegg (2019) 
Kvamsvågen gapahuk (2019) 
Hilland baderampe (2019) 
Knarvik nye barneskule - utandørs turnapparat (2018) 
Knarvik nye barneskule - Street basket (2018) 
Knarvik nye barneskule – Skatebane (2018) 
Knarvik nye barneskule - Lysanlegg nordside (2018) 
Knarvik nye barneskule - lysanlegg vestside (2018) 
 

16.10.2018 Levekårsutvalet 
Orientering til saka v/Atle Vaage-fagleiar Drift eigedom 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke.  
 

LE - 048/18  INNSTILLING: 
Lindås kommune prioriterer dei aktuelle søknadane om spelemidlar 2019 slik; 
 
Ordinære anlegg (første søknadsår i parantes) 
Rehabilitering Nordhordlandshallen fotballhall (2018) 
Rehabilitering Nordhordlandshallen delanlegg friidrett (2018) 
Knarvik Arena fleirbrukshall (2018) 
Knarvik Arena Klatrehall (2018) 
 
Nærmiljøanlegg (første søknadsår i parantes) 
Seim barneskule - hinderløype (2019) 
Seim barneskule - Zip Line (2019) 
Kvamsvågen sanitæranlegg (2019) 
Kvamsvågen gapahuk (2019) 
Hilland baderampe (2019) 
Knarvik nye barneskule - utandørs turnapparat (2018) 
Knarvik nye barneskule - Street basket (2018) 
Knarvik nye barneskule – Skatebane (2018) 
Knarvik nye barneskule - Lysanlegg nordside (2018) 
Knarvik nye barneskule - lysanlegg vestside (2018) 
 

 

01.11.2018 Kommunestyret 
Innstillinga frå levekårsutvalet vart samrøystes vedteke. 
 

KO - 072/18  VEDTAK: 
Lindås kommune prioriterer dei aktuelle søknadane om spelemidlar 2019 slik; 
 
Ordinære anlegg (første søknadsår i parantes) 
Rehabilitering Nordhordlandshallen fotballhall (2018) 
Rehabilitering Nordhordlandshallen delanlegg friidrett (2018) 
Knarvik Arena fleirbrukshall (2018) 
Knarvik Arena Klatrehall (2018) 
 
Nærmiljøanlegg (første søknadsår i parantes) 
Seim barneskule - hinderløype (2019) 



Seim barneskule - Zip Line (2019) 
Kvamsvågen sanitæranlegg (2019) 
Kvamsvågen gapahuk (2019) 
Hilland baderampe (2019) 
Knarvik nye barneskule - utandørs turnapparat (2018) 
Knarvik nye barneskule - Street basket (2018) 
Knarvik nye barneskule – Skatebane (2018) 
Knarvik nye barneskule - Lysanlegg nordside (2018) 
Knarvik nye barneskule - lysanlegg vestside (2018) 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

073/18: Driftsavtale Ungdomskontakten Salto 2019-2021 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Vedlagt forslag til driftsavtale for Ungdomskontakten Salto 2019-2021 blir godkjent. 

15.10.2018 Ungdomsrådet 
Sekretær las opp saksdokumentet og orienterte om kva Ungdomskontakten Salto er.   
Ungdomsrådet ytrar at Salto er eit fint og veldig bra tiltak, fleire forteljar at dei kjenner mange som 
set stor pris på tilbodet. 
Veldig positivt at tiltaket vert vidareført. 
 
Rådmannen sin framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

UR - 030/18  UTTALE: 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 

16.10.2018 Levekårsutvalet 
Orientering til saka v/Kristin Moe-kommunalsjef Oppvekst 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

LE - 047/18  UTTALE: 
Ingen merknader.  

18.10.2018 Formannskapet 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 095/18  INNSTILLING: 
Vedlagt forslag til driftsavtale for Ungdomskontakten Salto 2019-2021 blir godkjent. 

01.11.2018 Kommunestyret 
Innstillinga frå formannskapet vart samrøystes vedteke. 
 

KO - 073/18  VEDTAK: 
Vedlagt forslag til driftsavtale for Ungdomskontakten Salto 2019-2021 er godkjent. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

074/18: Avtale om interkommunalt vertskommunesamarbeid for felles barnevernteneste i 

Lindås, Meland og Radøy 



Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Kommunestyret vedtek felles barnevernteneste for Radøy, Meland og Lindås frå 01.01.2019. Avtale 
om interkommunalt vertskommunesamarbeid for felles barnevern i Radøy, Meland og Lindås blir 
godkjend. Radøy kommune er vertskommune. 
Kommunestyret delegerer mynde ettr barnevernlova til barnevernleiar i Radøy kommune frå og 
med 01.01.19. 

16.10.2018 Levekårsutvalet 
Orientering til saka v/Kristin Moe-kommunalsjef Oppvekst 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

LE - 046/18  UTTALE: 
     Ingen merknader. 

 

18.10.2018 Formannskapet 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 096/18  INNSTILLING: 
Kommunestyret vedtek felles barnevernteneste for Radøy, Meland og Lindås frå 01.01.2019. Avtale 

om interkommunalt vertskommunesamarbeid for felles barnevern i Radøy, Meland og Lindås blir 

godkjend. Radøy kommune er vertskommune. 

Kommunestyret delegerer mynde etter barnevernlova til barnevernleiar i Radøy kommune frå og med 

01.01.19. 

01.11.2018 Kommunestyret 
Innstillinga frå formannskapet vart samrøystes vedteke. 
 

KO - 074/18  VEDTAK: 
Kommunestyret vedtek felles barnevernteneste for Radøy, Meland og Lindås frå 01.01.2019. Avtale 

om interkommunalt vertskommunesamarbeid for felles barnevern i Radøy, Meland og Lindås blir 

godkjend. Radøy kommune er vertskommune. 

Kommunestyret delegerer mynde etter barnevernlova til barnevernleiar i Radøy kommune frå og med 

01.01.19. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

075/18: Ny Alversund skule - kostnader infrastruktur og handtering av kulturminner 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
· Kommunestyret vedtar å auke investeringsramma for ny Alversund skule og fleirbrukshall 

frå 290 millionar kroner til 312 millionar kroner slik det ligg føre i saka.  
· Auke i investeringsramma blir innarbeidd i økonomiplanen 2019 – 2022. 

16.10.2018 Levekårsutvalet 
Orientering til saka v/Line Merete Valle-einingsleiar Eigedom 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

LE - 049/18  UTTALE: 
     Ingen merknader. 

 

18.10.2018 Formannskapet 
Eigedomssjef Line Merete Valle orienterte. 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 



 

FO - 091/18  INNSTILLING: 
· Kommunestyret vedtar å auke investeringsramma for ny Alversund skule og fleirbrukshall 

frå 290 millionar kroner til 312 millionar kroner slik det ligg føre i saka.  

· Auke i investeringsramma blir innarbeidd i økonomiplanen 2019 – 2022. 

01.11.2018 Kommunestyret 
Innstillinga frå formannskapet vart samrøystes vedteke. 
 

KO - 075/18  VEDTAK: 
· Kommunestyret vedtar å auke investeringsramma for ny Alversund skule og fleirbrukshall 

frå 290 millionar kroner til 312 millionar kroner slik det ligg føre i saka.  

· Auke i investeringsramma blir innarbeidd i økonomiplanen 2019 – 2022. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

076/18: Overtaking Sævråsvåg kai 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
1. Lindås kommune overtek Sævråsvåg kai med dagens tilstand kostnadsfritt frå Hordaland 

Fylkeskommune.  
2. Kostnader som vedkjem overføringa vert dekke av Lindås kommune. 
3. Rådmannen etablerer utleigeavtale med Eide Fjordbruk basert på vurderingar som er 

gjort her i saka. 

18.10.2018 Formannskapet 
Fellesframlegg ved S.Toft-V: 
Rådmannen sitt framlegg med endring i pkt 3 og nytt pkt 4 
3.Rådmannen etablerer midlertidig utleigeavtale med Eide Fjordbruk basert på vurderingar som er 
gjort her i saka. 
4.Kommunen sin framtidige bruk av kaiområdet skal drøftast i eiga politisk sak i 2019. 
 
Framlegget vart samrøystes vedteke. 
 

 

FO - 097/18  INNSTILLING: 
1. Lindås kommune overtek Sævråsvåg kai med dagens tilstand kostnadsfritt frå Hordaland 

Fylkeskommune.  
2. Kostnader som vedkjem overføringa vert dekke av Lindås kommune. 
3. Rådmannen etablerer midlertidig utleigeavtale med Eide Fjordbruk basert på vurderingar 

som er gjort her i saka. 
4. Kommunen sin framtidige bruk av kaiområdet skal drøftast i eiga politisk sak i 2019. 

 

01.11.2018 Kommunestyret 
Innstillinga frå formannskapet vart samrøystes vedteke. 
 

KO - 076/18  VEDTAK: 
1. Lindås kommune overtek Sævråsvåg kai med dagens tilstand kostnadsfritt frå Hordaland 

Fylkeskommune.  
2. Kostnader som vedkjem overføringa vert dekke av Lindås kommune. 
3. Rådmannen etablerer midlertidig utleigeavtale med Eide Fjordbruk basert på vurderingar 

som er gjort her i saka. 
4. Kommunen sin framtidige bruk av kaiområdet skal drøftast i eiga politisk sak i 2019. 



 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

077/18: Eigedomsskatt – Overgang frå takstnemnd til sakkunnig nemnd  

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
 
Kommunestyret nyttar ordninga med sakkunnig nemnd etter eigedomskattelova § 8 A-3 fjerde ledd 
med verknad frå vedtaksdato. 

Kommunestyret vedtek samstundes nye takstvedtekter for eigedomsskatt i Lindås kommune, i 
samsvar med bilag 1, med verknad frå same tidspunkt. 

18.10.2018 Formannskapet 
Kommuneadvokat Eirik Schütz orienterte. 
Framlegg om rådmannen sitt framlegg med justering: 
Kommunestyret vedtek at Lindås kommune skal nytte ordninga med sakkundig nemnd… 
 
Rådmannen sitt framlegg, med justering, vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 098/18  INNSTILLING: 
Kommunestyret vedtek at Lindås kommune skal nytte ordninga med sakkunnig nemnd etter 

eigedomskattelova § 8 A-3 fjerde ledd med verknad frå vedtaksdato. 

Kommunestyret vedtek samstundes nye takstvedtekter for eigedomsskatt i Lindås kommune, i samsvar 

med bilag 1, med verknad frå same tidspunkt. 

01.11.2018 Kommunestyret 
Innstillinga frå formannskapet vart samrøystes vedteke. 
 

KO - 077/18  VEDTAK: 
Kommunestyret vedtek at Lindås kommune skal nytte ordninga med sakkunnig nemnd etter 

eigedomskattelova § 8 A-3 fjerde ledd med verknad frå vedtaksdato. 

Kommunestyret vedtek samstundes nye takstvedtekter for eigedomsskatt i Lindås kommune, i samsvar 

med bilag 1, med verknad frå same tidspunkt. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

078/18: 2. gangs handsaming av reguleringsplan Sjurneset, plan-id 1263-201501 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
I medhald av plan- og bygningslova § 12-12, vedtek kommunestyret å godkjenne reguleringsplan for 
Sjurneset, plan-id 1263-201501, på følgjande vilkår: 

1. Føresegner datert 04.10.2018 og plankart datert 28.08.2018 vert lagt til grunn.  
2. Før reguleringsplanen vert kunngjort godkjent, skal feilfritt plankart ligge føre i gjeldande 

SOSI-standard for Lindås kommune. 

17.10.2018 Plan- og miljøutvalet 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

PM - 119/18 INNSTILLING: 
     I medhald av plan- og bygningslova § 12-12, vedtek kommunestyret å godkjenne reguleringsplan 



for Sjurneset, plan-id 1263-201501, på følgjande vilkår: 

1. Føresegner datert 04.10.2018 og plankart datert 28.08.2018 vert lagt til grunn.  

2. Før reguleringsplanen vert kunngjort godkjent, skal feilfritt plankart ligge føre i gjeldande 

SOSI-standard for Lindås kommune. 

01.11.2018 Kommunestyret 
Innstillinga frå plan- og miljøutvalet vart samrøystes vedteke. 
 

KO - 078/18  VEDTAK: 
I medhald av plan- og bygningslova § 12-12, vedtek kommunestyret å godkjenne reguleringsplan for 

Sjurneset, plan-id 1263-201501, på følgjande vilkår: 

1. Føresegner datert 04.10.2018 og plankart datert 28.08.2018 vert lagt til grunn.  

2. Før reguleringsplanen vert kunngjort godkjent, skal feilfritt plankart ligge føre i gjeldande 

SOSI-standard for Lindås kommune. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

079/18: 2. gangs handsaming av reguleringsplan Alver næringsområde sør, plan-id 1263-

201601 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
I medhald av plan- og bygningslova § 12-12, vedtek kommunestyret å godkjenne reguleringsplan for 
Alver næringsområde sør, plan-id 1263-201601, på følgjande vilkår: 

1. Føresegner datert 08.10.2018 og plankart datert 07.05.2018 vert lagt til grunn 
2. Før reguleringsplanen vert kunngjort godkjent, skal feilfritt plankart ligge føre i gjeldande 

SOSI-standard for Lindås kommune. 

17.10.2018 Plan- og miljøutvalet 
Rådmannen sitt framlegg vart vedteke med 8 røyster (A.Høgquist-H, I. Fjeldsbø-H, T. Larsen-H, 
N.Øvreås-Frp, J.Herland-Sp, O. Myhr-Krf, M. Knudsen-Krf, B. Risøy-Krf)  
 

PM - 117/18  INNSTILLING: 
I medhald av plan- og bygningslova § 12-12, vedtek kommunestyret å godkjenne reguleringsplan for 

Alver næringsområde sør, plan-id 1263-201601, på følgjande vilkår: 

1. Føresegner datert 08.10.2018 og plankart datert 07.05.2018 vert lagt til grunn 

2. Før reguleringsplanen vert kunngjort godkjent, skal feilfritt plankart ligge føre i gjeldande 

SOSI-standard for Lindås kommune. 

01.11.2018 Kommunestyret 
K.Vågstøl-H er ugild grunna kundeforhold i denne saka, N.M.Bakke-Sp er ugild som grunneigar i 
planområdet Kommunestyret gjorde samrøystes vedtak om at K.Vågstøl er ugild i denne saka. Tom 
Erstad-H møtte for K.Vågstøl i saka. Kommunestyret gjorde samrøystes vedtak om at N.M.Bakke er 
ugild i denne saka. 
Innstillinga frå plan- og miljøutvalet vart vedteke mot 8 røyster (alle AP, A.Bakken-Mdg og S.Kjeka -
Krf) 
 

KO - 079/18  VEDTAK: 
I medhald av plan- og bygningslova § 12-12, vedtek kommunestyret å godkjenne reguleringsplan for 



Alver næringsområde sør, plan-id 1263-201601, på følgjande vilkår: 

1. Føresegner datert 08.10.2018 og plankart datert 07.05.2018 vert lagt til grunn 

2. Før reguleringsplanen vert kunngjort godkjent, skal feilfritt plankart ligge føre i gjeldande 

SOSI-standard for Lindås kommune. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

080/18: Møteplan 2019 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Møteplan for 2019 vert vedteke slik den ligg føre. 

01.11.2018 Kommunestyret 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke  
KO - 080/18  VEDTAK: 
Møteplan for 2019 vert vedteke slik den ligg føre. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

081/18: Endring medlem plan- og miljøutvalet og levekårsutvalet 

Valnemnda sitt framlegg vert lagt fram i møtet 

   

   

01.11.2018 Kommunestyret 
Innstilling frå valnemnda vart lagt fram i møtet. 
Sæbjørg Hageberg Kjeka går inn som medlem i levekårsutvalet og Vetlemøy Wergeland vert medlem 
i plan- og miljøutvalet. Anne Karin Angelskår Eknes vert 5.vara i plan- og miljøutvalet. 
Levekårsutvalet og plan- og miljøutvalet vert vald med endringane i innstillinga frå valnemnda. 
 
Innstillinga frå valnemnda vart samrøystes vedteke. 
 

 

KO - 081/18  VEDTAK: 
Sæbjørg Hageberg Kjeka går inn som medlem i levekårsutvalet og Vetlemøy Wergeland vert medlem 

i plan- og miljøutvalet. Anne Karin Angelskår Eknes vert 5.vara i plan- og miljøutvalet. 

Levekårsutvalet og plan- og miljøutvalet vert vald med endringane i innstillinga frå valnemnda. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

082/18: Melding/orientering til kommunestyret 01.11.2018 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Meldinga vert teke til orientering. 

01.11.2018 Kommunestyret 
Rådmann Ørjan Raknes Forthun orienterte om status Alver kommune. 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

KO - 082/18  VEDTAK: 
Meldinga er teke til orientering. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 



083/18: 2. gongs handsaming, områdeplan for Alversund, del av gnr 137 og 138 - planid 

1263-200902. 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Plan- og miljøutvalet vedtek følgjande innstilling til Kommunestyret:  

I medhald av plan- og bygningslova § 12-12, vedtek Kommunestyret områdeplan for Alversund, del 
av gnr 137 og 138, planid. 1263 – 200902. 

17.10.2018 Plan- og miljøutvalet 
Rådmannen sitt reviderte framlegg vart lagt fram i møte: 
Plan- og miljøutvalet vedtek følgjande innstilling til Kommunestyret på vilkår av at motsegnet frå 
Hordaland fylkeskommune vert trekt: 
 
I medhald av plan- og bygningslova § 12-12, vedtek Kommunestyret områdeplan for Alversund, del 
av gnr 137 og 138, planid. 1263 – 200902.  
 
Framlegget vart samrøystes vedteke.  
 

PM - 116/18  INNSTILLING: 
     Plan- og miljøutvalet vedtek følgjande innstilling til Kommunestyret på vilkår av at motsegnet frå 

Hordaland fylkeskommune vert trekt: 

I medhald av plan- og bygningslova § 12-12, vedtek Kommunestyret områdeplan for Alversund, del 

av gnr 137 og 138, planid. 1263 – 200902.  

01.11.2018 Kommunestyret 
Skriv fra Hordaland fylkeskommune dat.25.10.2018, Skriv fra Riksantikvaren dat.18.10.2018 og 
tilleggsinformasjon dat.26.10.2018 er lagt til som vedlegg i saka. I tilleggsinformasjon ligg og korrigert 
framlegg til vedtak. 
Korrigert framlegg til vedtak:  
I medhald av plan- og bygningslova § 12-12, vedtek Kommunestyret områdeplan for Alversund, del 
av gnr 137 og 138, planid. 1263 – 200902 med følgjande korrigering:  
Føresegn §11.1.4 vert endra til:  
Føresegnområde vist med #5 i plankartet skal brukast ved utbygging som mellombels anleggsvei. Dei 
arkeologiske lokalitetane vist med #6, #7 og #8 langs anleggsvegen skal sikrast med byggeplassgjerde. 
Anleggsvegen skal tilbakeførast til opphaveleg stand eller fjernast i samsvar med regulert formål. 
  
Framlegget vart samrøystes vedteke. 
 

KO - 083/18  VEDTAK: 
I medhald av plan- og bygningslova § 12-12, vedtek Kommunestyret områdeplan for Alversund, del 

av gnr 137 og 138, planid. 1263 – 200902 med følgjande korrigering:  

Føresegn §11.1.4 vert endra til:  

Føresegnområde vist med #5 i plankartet skal brukast ved utbygging som mellombels anleggsvei. Dei 

arkeologiske lokalitetane vist med #6, #7 og #8 langs anleggsvegen skal sikrast med byggeplassgjerde. 

Anleggsvegen skal tilbakeførast til opphaveleg stand eller fjernast i samsvar med regulert formål.  

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

INTERPELLASJON frå Nina Stabell Øvreås, Lindås FRP: 
 



I regjering har FrP sørget for at å øke tilskuddet kommunene får til bygging av heldøgnsplasser i 

sykehjem og omsorgsbolig fra 35 prosent til 50 prosent. I tillegg gjør momskompensasjon at staten 

påtar seg inntil 70% av kostnaden for å bygge eller renovere heldøgns omsorgsplasser. Det er derfor 

viktig at kommunene benytter seg av midlene, og bygger flere heldøgns omsorgsplasser slik at eldre 

kan være trygge på at de får en plass når behovet oppstår.  

Har Lindås kommune/ Alver kommune en oversikt om vi trenger flere omsorgsboliger + / sykehjems 

plasser? 

Svar frå ordførar: 

Viser til Lindås kommune sin Bustadsosiale handlingsplan 2017 – 2021, vedtatt i 

Kommunestyret 21.06.17. Denne skildrar framtidige behov for bustader m.a for målgruppa 

eldre. Tiltak i handlingsplanen er å vurdere behov for 8-10 einingar omsorgsbustad pluss for 

eldre i 2020. Dette er lagt inn i økonomiplanen i driftsbudsjettet, jfr. Tabellen om strategiske 

prioriteringer i 2020. 

Oversikt for Alver kommune føreligg ikkje på noverande tidspunkt. Dette ligg inn i planane/ 

portefølgjen med å byggja Alver kommune. 

Tenker kommunen at vi kan søke om penger til renovering av gamle omsorgsboliger og hvor mange 

har Lindås kommune ?, og hvor mage totalt er det i Alver kommune 

Svar frå ordførar: 

Budsjett til drift og vedlikehald av kommunale bustader vert avsett med ein fast sum kvart år, 

men behovet for reparasjonar og investeringar varierer år for år. Hovudregelen er at 

vedlikehald gjerast mellom ut-og innflytting. I mange tilfelle gjerast også akutt vedlikehald og 

reparasjonar relativt hyppig i nokre av dei hardast brukte gjennomgangsbustadene. Kommunen 

har ikkje inn i planane å søkje tilskot pr. no. Gjennom vedlikehaldsplanen og vernerundar 

avdekkar ein om det er forhald som gjerast noko med. Dette vert då løfta opp i 

økonomiplanarbeidet og ein søkjer tilskot dersom dette kjem inn under denne sordninga. 

 

Lindås kommune har til saman 82 omsorgsbustader for eldre, med plass til 123. 

49 omsorgsbustader og 33 omsorgsbustad pluss for eldre. 

 

I budsjettet for 2019 har regjeringen satt av midler til 450 nye dagaktivitetsplasser for hjemmeboende 

eldre med demens. 

Lindås kommune har et flott tilbud for demente i Knarvik /Alversund.   

På Ostereidet står et seniorsenter ledig 6 av 7 dager.  Et flott rom med kjøkken og fin salong. Der er 

gode turmuligheter i mark og skog samt langs veien mot Stranda.  Vil ikke anbefale Linnsdalen før 

fortauet er å plass ! 

  Vil kommunen vurdere å sette i gang dagtilbud for demente 1 til 2 dager i uken, når en kan søke 

midler fra Staten, når de tar halvparten av regningen. 

Svar frå ordførar: 

Lindås kommune har 17 dagplassar for demente. (8 plassar 5 dagar/veke, 9 plassar 



3 dagar/ veke). Behovet vert dekka slik det er pr. i dag.  

Det er ikkje sett inn tiltak til auke av plassar i Kommunedelplan for helse, sosial og omsorg, 

vedtatt i Kommunestyret 15.02.18.  

Vi får tilskot for 10,6 plassar. Det er plassar som er oppretta etter at tilskotsordninga vart sett i 

verk frå 2012. 
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